
Mestské zastupiteľstvo vo Fiľakove 
 

Z á p i s n i c a 
napísaná na  zasadnutí mestského zastupiteľstva  vo Fiľakove konanom dňa 

17. augusta 2015 
 

Počet poslancov: 15 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Neprítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ďalší prítomní: 
Mgr. Attila Agócs, PhD. – primátor mesta 
Mgr. Ľudmila Svoreňová – prednostka MsÚ 
Ing. Ladislav Estefán – hlavný kontrolór mesta 
 
Ing. Zoltán Varga – vedúci odd. E a MM 
JUDr. Norbert Gecso – vedúci  odd. vnútornej správy 
 
 
 
R o k o v a n i e : 
 
     Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 
ods. 1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor 
konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. 
Program rokovania bol schválený nasledovne: 

1) Otvorenie 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Majetkovoprávne  záležitosti 

a) Schválenie  lokalít  na výstavbu  nájomných bytov 
b) Stanovisko k poskytnutiu  podpory zo ŠFRB 

4) Schválenie návrhu uznesení 
5) Záver 

 
 
 
Primátor mesta  dal hlasovať o schválení  programu rokovania mestského zastupiteľstva: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Ladislav Fehér, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Poslanci hlasovaním schválili program rokovania  mestského zastupiteľstva. 

 
 

Pán primátor  za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania určil nasledovných poslancov 
MZ: 
 



 
Vladimír  Cirbus a 

Mgr. Zsuzsanna Szvorák. 
 
 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí nasledovní poslanci  MZ a neposlanci : Ing. Varga – 
predseda,  členovia – Mgr. Visnyai, p. Eibner, p. Kelemen, Ing. Kerekes 
Poslanci hlasovaním  členov návrhovej komisie schválili nasledovne: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Ladislav Fehér, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 3) Majetkovoprávne  záležitosti 
 

a) Schválenie  lokalít  na výstavbu  nájomných bytov 
Úvodné slovo k tomuto bodu predniesol  pán primátor, ktorý prítomných oboznámil 
z doterajším  priebehom rokovaní v uvedenej veci. 
Ing. Kerekes  prečítal stanoviská jednotlivých odborných komisií MZ, ktoré sú dostupné aj na 
internetovej stránke mesta. 
Ing. Estefán  informoval  poslancov, že v tejto veci boli na MsÚ  doručené 2 petície a tiež  ich  
oboznámil z ich obsahom. Jedna  petícia bola  proti výstavbe  v lokalite B.S.Timravy a druhá 
na ul. Štúrovej. 
Na dnešnom zasadnutí sú prítomní aj podávatelia oboch petícií. 
Ing. Fehér – postupujeme  podľa  volebného programu, v ktorom sme si dali  záväzok  aj 
výstavbu bytov. V tejto veci je však ťažké rozhodovanie, lebo chápem argumenty oboch 
strán. Musíme hlasovať  podľa svojho najlepšieho vedomia a svedomia. 
Mgr. Szvorák – na túto tému sme sa už veľakrát zišli a prerokovali sme  to už zo všetkých 
možných aspektov. Dostali sme potvrdenie aj od komisií, že lokality vyhovujú. Sedíme tu  aj 
preto, aby sme  pomohli mladým rodinám a toto je  podľa môjho názoru jedna  z možných 
pomocí. 
p. Eibner – je tu viac aspektov, ktoré sme  si vypočuli a my poslanci sme tu  preto aby sme 
hájili záujmy občanov nášho mesta. Stavali sme  sociálne byty  a teraz je tu čas na to, aby sme  
postavili aj nejaké byty  pre mladé rodiny. 
 
Ing. Kaczarová -  ľudia odchádzajú z mesta nielen kvôli bývaniu, ale aj kvôli nedostatku 
pracovných  príležitostí. Podľa môjho vedomia  mesto neeviduje  veľa  žiadostí o pridelenie 
bytu. Treba  preveriť aj  finančnú kondíciu mesta. 
Ing. Kováč – ja si stojím za svojim stanoviskom uvedeným v petícii. Štúrova je dosť zlé 
riešenie, sú  tam  malé  vzdialenosti. 
p. Langsteinová – chcem sa poďakovať  vedeniu mesta za to, že sme  si tu mohli vyjadriť svoj 
názor. Podporujem rozvoj mesta tohto druhu, len podľa môjho názoru  je ul. Štúrova  nie 
vhodné miesto na umiestnenie  bytovky. 
p. Sebestyénová – my nie sme proti rozvoju, len prečo sa nás na to nikto neopýtal. 
p. Cíferová -  neviem si predstaviť ako by sa malo  dopredu  komunikovať o výstavbe  



s občanmi keď občania  nevedia  posúdiť, ktorá lokalita je vhodná na  výstabu nájomných 
bytov. 
p. primátor – toto všetko je zatiaľ len zámer. Je to len v rovine myšlienkovej. 
Vypočuli sme si  tu  aj občanov dotknutých lokalít  a navrhujem, aby sme  najprv hlasovali  
o zrušení uznesenia o umiestnení bytoviek na lokalitách  B.S.Timravy  a ul. Štúrova:  
 
Hlasovanie:  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Ladislav Fehér, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 Poslanci hlasovaním schválili  zrušenie uznesenia. 
 
Hlasovanie  o umiestnení  bytoviek v lokalitách B.S. Timravy a Farská lúka:  
Prítomní: 12, Á: 12, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Ladislav Fehér, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna, Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Poslanci hlasovaním schválili lokality na výstavbu nájomných bytov  B.S. Timravy 
a Farská lúka. 
 

b) Stanovisko k poskytnutiu  podpory zo ŠFRB 
Ing. Varga  Zoltán oboznámil poslancov  o podmienkach  poskytnutia  úveru na výstavbu 
nájomných bytov   zo ŠFRB.  
Hlasovanie:  
Prítomní: 12, Á: 12, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Ladislav Fehér, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina Jozef, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

 
K bodu č.14) Schválenie návrhu uznesení 
 

 
Predseda  návrhovej  komisie Ing. Varga prečítal návrh uznesenia z dnešného 

zasadnutia MZ. Poslanci za návrh hlasovali nasledovne: 
Prítomní: 12, Á: 12, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 



ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner Róbert, Ing. Ladislav Fehér, 
Kelemen Erik, Ing. László Kerekes, Oroszová Margita, Szakó Ladislav, Mgr. Szvorák 
Zsuzsanna,  Tankina  Jozef, Mgr. Visnyai Attila 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Návrhy  uznesení sa hlasovaním stali uznesením 
 
 
 
K bodu č. 16)  Záver 
 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom MZ a prítomným za účasť 
a zasadnutie  mestského zastupiteľstva po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania ukončil. 

 
 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
Mgr. Ľudmila Svoreňová                                                            Mgr. Attila Agócs, PhD. 
 
 
 
 
I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
Vladimír Cirbus                                                                           Mgr. Zsuzsanna Szvorák 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


